
 

ΚΕΝΤΡΙΚΗ ΕΝΩΣΗ        ΔΣ07012022025 
ΔΗΜΩΝ ΕΛΛΑΔΑΣ 

Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Ο 

Συνεδρίασης του Διοικητικού Συμβουλίου της Κ.Ε.Δ.Ε. 
της 12ης Φεβρουαρίου 2025 

 
Στην Αθήνα σήμερα, 12 Φεβρουαρίου 2025, ημέρα Τετάρτη και ώρα 12:00, συνήλθε 
σε συνεδρίαση, δια ζώσης και με τηλεδιάσκεψη (μεικτή), σύμφωνα με το άρθρο 11 του 
ν. 5043/2023 (Α΄ 91), το Διοικητικό Συμβούλιο της Κ.Ε.Δ.Ε., ύστερα από πρόσκληση 
του Προέδρου της, κ. Λάζαρου Κυρίζογλου, Δημάρχου Αμπελοκήπων-Μενεμένης και 
υπό την προεδρία του. 

Κατά τη συνεδρίαση παρέστησαν οι Δήμαρχοι: Αλεξόπουλος Γρηγόρης Δυτικής 
Αχαΐας, Αμπατζόγλου Θεόδωρος Αμαρουσίου,  Αποστολόπουλος Ηλίας Παπάγου-
Χολαργού, Γκουντάρας Αντώνιος Αγιάς, Δανιηλίδης Συμεών Νεάπολης-Συκεών, 
Καστρινός Αλέξιος Πηνειού, Καφατσάκη-Βλάχου Σταματία Ζωγράφου, Κούλης 
Ευστάθιος Γορτυνίας, Κωνσταντέλλος Γρηγόριος Βάρης-Βούλας-Βουλιαγμένης, 
Μαμάκος Αθανάσιος Λαρισαίων, Μπέγκας Θωμάς Ιωαννιτών, Παπαναστασίου 
Γεώργιος Αγρινίου, Πελετίδης Κωνσταντίνος Πατρέων, Ραβιόλος Ελευθέριος 
Καρύστου, Τσακίρης Παντελεήμων Ωραιοκάστρου, Τσιάκος Βασίλειος Καρδίτσας και 
οι Δημοτικοί Σύμβουλοι: Γιαλιτάκης Νικόλαος Ηρακλείου, Ζαχαριάδης Κωνσταντίνος 
Αθηναίων, Καραμαλάκης Μιχαήλ Ηρακλείου, Καταβούτας Γεώργιος Τρικκαίων, 
Καφαντάρης Δημήτριος Πύλου-Νέστορος, Μουράτογλου Ιωάννης Έδεσσας, 
Μπαρμπάκος Ευάγγελος Καλλιθέας, Μπίρμπας Δημήτριος Αιγάλεω, Τεντόμας 
Χρήστος Αθηναίων, Τζιαχρήστας Δημήτριος Δομοκού, Τσιαντής Δημήτριος Λίμνης 
Πλαστήρα, Υδραίου Μερόπη-Σπυριδούλα Κεντρικής Κέρκυρας και Διαποντίων 
Νήσων. 

Απόντες οι Δήμαρχοι: Αναστασιάδης Φίλιππος Παγγαίου, Δούκας Χάρης Αθηναίων. 

Αφού διαπιστώθηκε η απαρτία του Σώματος και γενομένης συζητήσεως, πάρθηκε η 
παρακάτω απόφαση: 
........................................................................................................................................ 

Απόφαση 70η 

ΘΕΜΑ:  Πρόγραμμα «Μαριέττα Γιαννάκου» για την ανακαίνιση σχολικών μονάδων. 
 

 

 

 

Το Διοικητικό Συμβούλιο της ΚΕΔΕ άκουσε εισήγηση από τον Πρόεδρό του,    
κ. Λ. Κυρίζογλου, σχετικά με τη διορθωτική παρέμβαση του Υπουργού Εσωτερικών, 
κ. Θεόδωρου Λιβάνιου, για την επιλογή των σχολείων που θα ενταχθούν στο 
πρόγραμμα «Μαριέττα Γιαννάκου» και συγκεκριμένα ότι οι ίδιοι δήμοι θα προτείνουν 
ποιες σχολικές μονάδες τους θα ενταχθούν στο πρόγραμμα. 

Στη συνέχεια αφού επεσήμανε ότι θα πρέπει να ληφθούν υπόψη και άλλες 
προτάσεις των δήμων,  

ύστερα από διαλογική συζήτηση 
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Αποφασίζει ομόφωνα 
 
 
 

Εκφράζει την ικανοποίησή του αναφορικά με τη διορθωτική παρέμβαση του 
Υπουργού Εσωτερικών, κ. Θεόδωρου Λιβάνιου, για την επιλογή των σχολείων που θα 
ενταχθούν στο πρόγραμμα «Μαριέττα Γιαννάκου». 

Ζητά: 

➢ Να ξεκαθαριστεί ότι ο κάθε δήμος θα ιεραρχήσει  τις απαραίτητες εργασίες 
επισκευών ανά σχολική μονάδα. 

➢ Να υπάρξει παράταση της προθεσμίας υποβολής των προτάσεων εκ μέρους 
των Δήμων, ενδεικτικά μέχρι 30 Ιουνίου 2025. 

➢ Να καθοριστεί η διαδικασία κατανομής των πόρων σε κάθε Δήμο. 

..………………………………………………………………………………………….……… 

ΓΙΑ ΤΟ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ 

   Ο Γενικός Γραμματέας της Κ.Ε.Δ.Ε.     Ο Πρόεδρος της Κ.Ε.Δ.Ε. 
 
                         Λάζαρος Κυρίζογλου 
             Δήμαρχος Αμπελοκήπων-Μενεμένης 
 
             Δημήτριος Καφαντάρης 
Δημοτικός Σύμβουλος Πύλου-Νέστορος 

 
Η Αναπληρώτρια Γενική Διευθύντρια 

της Κ.Ε.Δ.Ε. 
 
 
 

Δέσποινα Λουκάκη 
 


